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Abstract (en)
Surfactant mixtures are claimed which contain acyloxyalkane sulphonates (especially an acyl isethionate) and which are obtained by reacting one or
more fatty acids with (a) an alkali- and/or alkaline earth- hydroxyalkane sulphonate or (b) a mixture of (a) with a hydroxyalkane sulphonic acid, there
being added before, during or after the reaction an ammonium salt for case (a) or an ammonium salt and/or an amine for case (b).

Abstract (de)
Tensidmischungen mit einem Gehalt an Acyloxialkansulfonaten, hergestellt durch Umsetzung einer oder mehrerer Fettsäuren mit (a) einem Alkali-
und/oder Erdalkalihydroxialkansulfonat oder (b) einem Gemisch aus Alkali- und/oder Erdalkalihydroxialkansulfonat und Hydroxialkansulfonsäure,
wobei vor, während oder nach Beendigung der Reaktion im Fall (a) ein Ammoniumsalz und im Fall (b) ein Ammoniumsalz oder ein Amin zugegeben
wird.
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